
BABA Z LEDU
NedÄ›le, 11 bÅ™ezen 2018

Nedívali jste se v nedÄ›li veÄ•er na premiéru nového Ä•eského filmu "BÁBA Z LEDU"?  Zas jeden "obyÄ•ejný milý film", který se
nejspí&scaron; bude obÄ•as opakovat,  stejnÄ› jako nÄ›které jiné na&scaron;e filmy ze Å¾ivota. Bylo to hezké, neskonÄ•ilo  to
nÄ›jakým trapným happyendem, ale tak, jak to v Å¾ivotÄ› vÄ›t&scaron;inou  dopadá. Myslím, Å¾e tento film vyhrál právem.

 

 

 

 

    Ano, v praÅ¾ském Rudolfinu se v sobotu udíleli ÄŒe&scaron;tí lvi. PÅ™edávání cen ÄŒeské filmové a televizní akademie (ÄŒFTA)
probíhalo letos jiÅ¾ po pÄ›tadvacáté. BohuÅ¾el se Å™eÄ•níci místo nÄ›jakých tÄ›ch historek z natáÄ•ení vÄ›novali pÅ™edev&scaron;ím a
jen souÄ•asné politice. &Scaron;koda.    
     I kdyÅ¾ - pomalu se bojím, Å¾e si otevÅ™u na netu manuál na vysavaÄ•, pÅ™ípadnÄ› recept na dokonalý segedín, a mezi nÄ›kolika
potÅ™ebnými informacemi budou haldy nejrÅ¯znÄ›j&scaron;ích politických komentáÅ™Å¯..  Nejsem proti politice, docela ráda si
poslechnu názory nejrÅ¯znÄ›j&scaron;ích lidí, ale fakt to nemusí být lautr v&scaron;ude... Za chvíli se bude halasit i bÄ›hem
VeÄ•erníÄ•ku...     Ale zpÄ›t k onomu filmu - vidÄ›li jste ho?  Jak se vám líbil?  Jak se vám líbila úÅ¾asná dvojice Kronerová-
Nový?     d@niela     

Kudlanka

https://www.kudlanka.cz VytvoÅ™eno pomocÃ Joomla! GenerovÃ¡no: 1 July, 2024, 00:16


